
                      JÕHVI VALLAVOLIKOGU                                
SPORDIKOMISJONI KOOSOLEKU

                                                      PROTOKOLL                                                                       

Jõhvis                           17. juunil 2020

Koosoleku algus kell 16.30;
                  lõpp  kell 17.30.

Kohal olid vt. Kvoorumi leht, volikogu esimees Eduard East.

Koosolekut  juhatas  spordikomisjoni  esimees  Arthur  Seppern,  protokollis  volikogu  kantselei
juhataja Maire Lumiste.

PÄEVAKORD:
1. Ülevaade jäähalli ehituse hetkeolukorrast – A.Mänd
2. Volikogule esitatud eelnõude tutvustamine – E.East
3. Spordikeksuse plaanidest spordiobjektide haldamisest loobumisel – T.Luigas
4. Esitatud taotluste läbi vaatamine -  A.Seppern 

1. Ettekandja:  spordikomisjoni esimees Arthur Seppern.
Allan Mänd pidi andma inforamtsiooni jäähalli ehituse hetkeolukorrast, kahjuks ei olnud tal täna
võimalust koosolekul osaleda.  Infoks teatan, et  asjaga ei saa edasi minna, kuna vallavalitsus ole
rahuldanud   taotlust  projekteerimistingimuste  väljastamiseks,  samuti  on  lõpule  viimata   maade
ümberkruntimise protsess.  

2.  Ettekandja:  volikogu esimees Eduard East  tutvustas  alljärgnevaid juunikuu istungile  esitatud
eelnõusid:
- Jõhvi valla 2019. aasta konsolideeritud majandusaasta aruande kinnitamine
- Jõhvi Vallavolikogu 28. jaanuari 2015 määruse nr 37 “Jõhvi valla lasteasutuses Jõhvi Lasteaiad
lapsevanema poolt kaetava osa määr ning selle tasumise kord” muutmine
- Loa andmine lepingu sõlmimiseks (Jõhvi PK)
- Varalise kohustuse võtmine (puuetega inimeste eluasme füüsiline kohandamine) 
-  Eesti Kultuurkapitali toetuste taotlemise volitamine
-  Kasutusest välja langenud ehitiste lammutamise toetuste taotlemiseks volituse andmine
-  COVID-19  eriolukorras  kohaliku  omavalitsuse  üksustele  investeeringuteks,  lammutamise  ja
remonttöödega seotud tegevusteks antava täiendava toetuse projektide esialgse nimekirja kinnitami-
ne ning taotlemise volitamine
- Planeerimisseaduse ja ehitusseadustiku rakendamine Jõhvi vallas
- Jõhvi Vallavolikogu 12.10.2017 otsuse nr 290 „Hoone aadressil Jõhvi linn, Kaare 3 kasutusse
andmine” kehtetuks tunnistamine
-  Jõhvi  valla  eelarvest  sotsiaalhoolekandealase  suunitlusega  projektide  ning  tegevustoetuste
taotlemise ja kasutamise kord (teine lugemine)

3. Ettekandja: Jõhvi Spordikooli direktori k.t Tamara Luigas.
Esitasin vallavalitsusele taotluse, et spordikool loobub spordirajatiste haldamisest, kuna eelarves ei
ole  rahalisi  vahendeid.  Samuti  palusin  alates  15.  juunist  stuktuurist  välja  arvata  haldusjuhi  ja
projektijuhi ametikohad. Tänaseni vallavalitsuselt vastust ei ole.
Leian, et kui vallavalitsus on pannud kohustuse hooldada ja hallata spordirajatisi, tuleb selleks ka
vahendid leida.  Eelarve vastuvõtmisel oli haldamiseks arvestatud ainult spordihall. Üle on antud
koolide ujulad, jalgpallistaadion jne, miks ei antud üle raha? 
Spordihalli katus laseb läbi, esitasin abivallavanemal taotluse raha eraldamiseks katuse remondiks,



jäeti rahuldamata.
Ootan vallavalaitsuselt spordikooli taotlusele vastust.

Arutelu tulemusena jäid kohalolnud komisjoni liikmed seisukohale, et vallavalitsus peab leidma
lahenduse – kui on objektid ja rajtised spordikooli hallata antud, tuleb eraldada ka raha.
Esitatud taotlusele peab vallavalitsus vastama.

Tamara Luigas: minu poole on pöördutud küsimusega, miks tippsportlastele eraldatud rahad on üle
kandmata?
Arthur Seppern: komisjon on omapoolt kõik vormistanud, seda peab vallavalitsusest täpsustama.

3. Ettekandja: spordikomisjoni esimees Arthur Seppern.
Taotluse  on  esitanud  SK BC Karjamaa,  kes  korraldab augustis  korvpalli  juubeliturniiri.  Vallalt
taotletav summa on 1 960.00 eurot.
Arutelu  tulemusena  jäid  kohalolnud  komisjoni  liikmed  seisuskohale,  et  iga-aastaselt  on
vallavalitsuse poolne toetus olnud 800 eurot,  tänavu on seoses eriolukorraga osavõtjaid vähem,
samuti on saalid tasuta.
Eeltoodust  lähtuvalt  o t  s  u s  t  a  t  i:  eraldada SK BC Karjamaa 800.00 eurot  (spordiürituste
reservist).

Ettekandja: spordikomisjoni esimees Arthur Sepper.
Teen ettepaneku spordikomisjoniga korraldada juulis suvespartakiaadi.  Iga komisjoni liige võib
kaasa võtta keda soovib.  Külla võiksime kutsuda Kohtla-Järve volikogu spordikomisjoni, nemad
on juba ammu avaldanud soovi meiega koostööd teha. Korraldaksime traditsioonilised võistlused
(noolevise, korvpalli vabavisked jm).
Toimumise kohaks võiks olla Kahula küla kiigeplats, kohale püüab tulla igaüks ise, kaasa võtab
piknikukorvi. Mina kindlustan muusikalise meelelahutuse.
O t s u s t a t i: komisjoni esimees koostab kutse, volikogu kantselei saadab laiali (kindlasti vajalik
eelregistreerimine). 

Esitatud informatsioonid võeti teadmiseks.

Arthur Seppern
juhataja Maire Lumiste

protokollija
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